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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Paulina Brandberg (L)

2024/25:425 Säkerhetsrisk kopplad till vindkraft

Ännu en gång har det skett en vindkraftsolycka. Nyligen har ett vindkraftverk 
blåst ned i Härjedalen. Vindkraftverk innehåller mycket hydraulolja, och 
räddningstjänsten befarade risk för ett oljeläckage på omkring 100 liter. 

Vindkraftverk behöver i varierande mängd hydraulolja för att fungera, och 
räddningstjänsten befarade i detta fall risk för ett större oljeläckage. Dessbättre 
blev det denna gång inte fråga om något större läckage, och ingen människa 
kom heller till skada. 

Detta är dock inte den första incidenten utan bara en av flera på senare år. I maj 
2023 fattade exempelvis ett vindkraftverk i Ystad eld, och vingarna föll ned. 
Olyckor kopplade till vindkraft sker alltså återkommande, och det har skett en 
offensiv utbyggnad av energislaget som därmed riskerar att medföra fler 
olyckor framöver.

Mot denna bakgrund vill jag rikta följande fråga till statsrådet Paulina 
Brandberg:

 

Anser statsrådet att den marknadskontroll som utövas gentemot 
vindkraftsindustrin är tillräcklig, och avser statsrådet och regeringen att vidta 
några ytterligare åtgärder för att stärka säkerheten för såväl allmänheten som 
den personal som arbetar med vindkraft?

………………………………………

Jessica Stegrud (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-11-12
Besvaras senast
2024-11-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


